

DOKUMEN MEJA TAWARAN SEBUTHARGA

Sebutharga untuk kerja Bahagian Pembangunan Masyarakat Pejabat Daerah/Tanah Kuala Selangor

Sila sebutkan harga bagi mengadakan segala bahan-bahan, peralatan, jentera dan tenaga buruh serta mengikuti syarat-syarat yang ditentukan bagi kerja:-

MEMBINA BARU RUMAH 3 BILIK PROGRAM KERAJAAN PRIHATIN ASMUNI BIN MUHAMMAD YASIN BATU 7, KAMPUNG SUNGAI GULANG- GULANG 45500 TANJONG KARANG DAERAH KUALA SELANGOR

BIL	PERKARA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	HARGA (RM)
1.0	KERJA-KERJA PERMULAAN DAN SYARAT-SYARAT AM				
	Keperluan-keperluan di dalam syarat-syarat kontrak				
	1.1 Polisi-polisi insuran bagi a) 'Workmen Compensation' b) 'Public Liability'	Harga Pukal		
	1.2 Gambar-gambar Kemajuan Kerja bersaiz minimum 4R dilabel sebelum, semasa dan selepas serta dibukukan mengikut turutan proses kerja. Gambar kemajuan kerja juga hendaklah dikemukakan dalam bentuk 'softcopy' dan disimpan dalam pendrive berkapasiti 16GB 2 salinan.	Harga Pukal		
	1.3 penyediaan papan tanda projek	Harga Pukal		
	MEMBEKAL PERALATAN, TENAGA BURUH DAN BAHAN BINAAN BAGI KERJA-KERJA BERIKUT				
2	Kerja-kerja pembersihan kawasan dan menambak tanah merah di tapak yang disediakan.			Borong
	MEMBINA RUMAH KERAJAAN PRIHATIN 59.4 M2 (660 KPS)				
3	Membekal bahan binaan, jentera dan buruh bagi kerja-kerja membina sebuah rumah kerajaan prihatin 3 bilik berukuran 22' lebar x 30' panjang termasuk kerja asas, bumbung, mengecat, pendawaian elektrik, pemasangan sistem perpaipan, kelengkapan kebersihan dan yang berkaitan mengikut spesifikasi yang ditetapkan seperti di dalam pelan yang disediakan.	m2	59.40
4	Bekal dan pasang tangki septik jenis polietilena ketumpatan tinggi berukuran 1830mm diameter x 1730mm termasuk menggali dan menimbus semula mengikut arahan pegawai penguasa	bil	1.00
	JUMLAH DI BAWA KE HADAPAN			

Dokumen Meja Terkawal

BIL	PERKARA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	HARGA (RM)
	JUMLAH DARI MUKA HADAPAN			
	APRON				
5	kerja-kerja bekal konkrit gred 20 untuk apron keliling rumah termasuk kerja pemasangan kotak bentuk mengikut arahan pegawai penguasa.	m3	2.02
6	kerja-kerja bekal dan pasang BRC A6 untuk apron keliling rumah mengikut arahan pegawai penguasa.	m2	20.16
	LONGKANG				
7	Bekal dan pasang 225mm diameter longkang separuh bulatan dan 75mm tebal termasuk kerja penggalian mengikut arahan pegawai penguasa.	m	26.40
	BEKALAN DARI TNB DAN AIR SELANGOR				
8	Jumlah kerja pemasangan meter dan kerja penyambungan dengan TNB.			borong
9	Jumlah kerja-kerja pemasangan meter dan penyambungan bekalan air dari sumber AIR SELANGOR			borong
	JUMLAH BESAR			